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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Ordförande Emilia Bjuggren (S) och vice ordförande Isabel 
Smedberg-Palmqvist (L) utsågs att justera protokollet från dagens 
sammanträde. Justering av protokollet ska ske senast torsdagen den 
1 december 2022. 
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§ 2 
Anmälan av protokoll  
2.1 Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens 
förvaltningsgrupp den 8 november 2022 
  
2.2 Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor den 9 november 2022 
  

Beslut  
Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 
förvaltningsgrupp den 8 november 2022, samt anmälan av protokoll 
från utbildningsnämndens råd för funktionshinderfrågor den 9 
november 2022, som blivit vederbörligen justerade, godkänns och 
läggs till handlingarna. 
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§ 3 
Anmälan av beslut från kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen och stadens nämnder inom nämndens 
verksamhetsområde  

Beslut  
Anmälan godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Beslut från kommunfullmäktige, kommunstyrelsen samt stadens 
nämnder inom utbildningsnämndens verksamhetsområde anmäldes. 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 5 
Månadsrapport oktober 2022  

Beslut  
Anmälan godkänns och läggs till handlingarna 
 
Ekonomisk rapport för oktober 2022 anmäldes. 
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§ 6 
Inriktningsärende för HIN-projektet  
Förslag till reviderat inriktningsbeslut avseende åtgärder av enkelt 
avhjälpta hinder för tillgänglighet och användbarhet i Stockholms 
stads grundskolor  
UTBF 2022/399 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden beslutar att uppdatera inriktningen för HIN-
projektet i enlighet med det som framförs i 
utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Nämndens behandling av ärendet 
  
Ärendet 
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 20 oktober 2022. 
  
I juni 2010 fattade utbildningsnämnden ett inriktningsbeslut 
avseende enkelt avhjälpta hinder för tillgänglighet i publika lokaler 
i Stockholms stads grundskolor. Det så kallade HIN-projektet syftar 
till att eliminera enkelt avhjälpta hinder för tillgänglighet i 
utbildningsförvaltningens publika lokaler. I dag återstår ungefär 67 
skolor att åtgärda, varav 22 är inplanerade i etapp 5 och 6 de 
kommande åren. SISAB uppskattar en projekttid på ungefär 15 år 
för samtliga återstående skolor. 
 
Utbildningsförvaltningen anser att det är angeläget att fortsätta 
arbetet med att tillgängliggöra publika lokaler, samtidigt har 
förutsättningarna för projektet förändrats väsentligt sedan starten 
2010. Byggkostnadsindex har gått upp med drygt 40 %. Även 
förändringar i lagstiftning och projektering har lett till ökade 
kostnader och att entreprenaderna blir mer komplicerade än tidigare 
år. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av avdelningen för ekonomi och styrning samt 
grundskole- och gymnasieavdelningarna i samarbete med SISAB. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. Ärendet har även 
behandlats av utbildningsnämndens råd för funktionshinderfrågor 
vid sammanträdet den 9 november 2022. 
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Förvaltningens förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar 
att uppdatera inriktningen för HIN-projektet i enlighet med det som 
framförs i utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/399-1 (Godkänd - R 1) Reviderat 
inriktningsärende avseende åtgärdande av enkelt avhjälpta 
hinder för tillgänglighet och användbarhet i stadens 
grundskolor 
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§ 7 
Thorildsplans gymnasium - Utökning av toaletter  
Förslag till genomförandebeslut 
UTBF 2022/239 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

förslag om att uppföra elevtoaletter till en uppskattad 
hyreshöjande projektkostnad om cirka 8,4 mnkr och en 
tillkommande hyra det första året på cirka 0,5 mnkr per år. 
  

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Nämndens behandling av ärendet 
Ärendet 
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 21 oktober 2022. 
  
Idag finns det för få antal elevtoaletter per elev på Thorildsplans 
gymnasium. För att säkerställa skolans behov planerar 
utbildningsförvaltningen att uppföra 16 permanenta toaletter under 
sommaren 2023. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning i 
samverkan med gymnasieavdelningen, SISAB, representanter för 
skolledningen samt ett samordnande huvudskyddsombud. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden att godkänna 
förvaltningens förslag om att uppföra elevtoaletter till en uppskattad 
hyreshöjande projektkostnad om cirka 8,4 mnkr och en 
tillkommande hyra det första året på cirka 0,5 mnkr per år. Beslutet 
föreslås justeras omedelbart med hänsyn till offertens giltighetstid. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/239-1 (Godkänd - R 1) Thorildsplans 
gymnasium - uppförande av elevtoaletter 
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 UTBF 2022/239-2 Bilaga. Offert SISAB för 
genomförandebeslut, utökning av antalet elevtoaletter vid 
Thorildsplans gymnasium 
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§ 8 
Inhyrningsmedgivande samt avslutande projekt vid 
Sveaplans gymnasium  
UTBF 2022/295 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner påbörjad inhyrning genom 

tomgång av byggnaden Sveaplans gymnasieskola till en 
första årshyra om cirka 6,0 mnkr. 
  

2. Utbildningsnämnden godkänner anmälan om att projekt 
avseende ombyggnad av byggnaden Sveaplans 
gymnasieskola till grundskola avbryts. 
  

3. Utbildningsnämnden godkänner avveckling av 
Roslagstullsskolan från och med höstterminen 2024. 
  

4. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 
ekonomiutskott medgivande för påbörjad inhyrning genom 
tomgång av byggnaden Sveaplans gymnasieskola till en 
årshyra första året om cirka 6,0 mnkr. 
  

5. Utbildningsnämnden anför därutöver att:  

Utbildningsförvaltningen har efter en presenterad offert från SISAB 
dragit slutsatsen att det sedan tidigare planerade projektet att 
tillskapa ny grundskola inom byggnaden Sveaplans gymnasium blir 
för dyrt. 
  
Utredningen konstaterar således att den totala hyran per elev bli 
närmare 37 000 kr, vilket överstiger stadens styrande nyckeltal. 
Samtidigt har även elevprognosen minskat jämfört med projektets 
start och närliggande befintliga grundskolor i området kommer att 
kunna tillmötesgå behovet av skolplatser. 
  
Det är viktigt att förvaltningens arbete med att utreda möjlig 
framtida användning av Sveaplans gymnasium bedrivs skyndsamt 
och att förvaltningen återkommer till nämnden så snart som möjligt. 
  
Förvaltningen föreslår nu att planeringen för området och 
byggnaden ses över igen i syfte att etablera ett gymnasium inom 
Sveaplans gymnasium. I avvaktan på utredningens resultat föreslås 
även att förvaltningen fortsatt hyr in Sveaplans gymnasium med 
tomgångshyra för att säkerställa rådighet. 
  
Den rödgröna majoriteten delar förvaltningens bedömning av vikten 
att säkerställa rådighet och välkomnar en utredning om möjligheten 
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att istället etablera en gymnasieskola. Vi vill understryka vikten av 
att bredda denna utredning till att inkludera fler olika alternativ, 
som exempelvis vuxenutbildning. Utredningen måste vara en del i 
ett större arbete med skolplaneringen i norra innerstan så att 
användningen av byggnaden Sveaplans gymnasium planeras i sitt 
sammanhang. 
  
I och med att Roslagstullsskolan avvecklas och eleverna erbjuds 
plats på Vasa Real vill vi understryka att förvaltningen i processen 
framåt prioriterar informationen till och dialogen med elever och 
vårdnadshavare. Det är viktigt att berörda elever och deras 
vårdnadshavare får tydlig information och kan känna sig trygga i 
processen framåt. 
  
Vi vill av den anledningen också lyfta betydelsen av samverkan 
med personalen och deras fackliga representanter med syftet att få 
en så bra övergång som möjligt. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet 
  
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 19 oktober 2022. 
  
Utbildningsnämnden har tidigare fattat inriktningsbeslut om att 
bygga om och till befintlig permanent byggnad på fastigheten 
Cedersdal 5, även kallad Sveaplans gymnasieskola, för att skapa en 
ny grundskola (2018-08-23, dnr. 2.6.3-6207/2018). Sedan tidigare 
hyresgäst avflyttat från lokalerna hösten 2021 har 
utbildningsförvaltningen hyrt in lokalerna för tomgång för att 
säkerställa rådighet över dem enligt vad som följer av 
samverkansavtalet. Vid SISAB:s presentation av offert inför 
genomförandebeslut har förvaltningen kunnat konstatera att planerat 
projekt för att tillskapa ny grundskola inom fastigheten blir för dyrt 
samt att behovet av ytterligare elevplatser ändrats. Förvaltningen 
har därför valt att avbryta projektet. 
  
På grund av de förändrade förutsättningarna kommer förvaltningen 
att se över planeringen för området igen. En ny planering för 
fastigheten Cedersdal 5 behöver göras under 2022/2023 och 
förvaltningen utreder nu möjligheten att etablera gymnasium. Till 
dess att utredningen är klar föreslår förvaltningen fortsatt inhyrning 
av byggnaden Sveaplans gymnasium för tomgång för att säkerställa 
rådighet över lokalen. 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning i 
samråd med SISAB, grundskoleavdelningen och 
gymnasieavdelningen. Samråd har skett med stadsledningskontoret. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta 
följande: 
  

1. Utbildningsnämnden godkänner påbörjad inhyrning genom 
tomgång av byggnaden Sveaplans gymnasieskola till en 
första årshyra om cirka 6,0 mnkr. 
  

2. Utbildningsnämnden godkänner anmälan om att projekt 
avseende ombyggnad av Sveaplans gymnasieskola till 
grundskola avbryts. 
  

3. Utbildningsnämnden godkänner avveckling av 
Roslagstullsskolan från och med höstterminen 2024. 
  

4. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 
ekonomiutskott medgivande för påbörjad inhyrning genom 
tomgång av byggnaden Sveaplans gymnasieskola till en 
årshyra första året om cirka 6,0 mnkr.  

  
Yrkanden om återremiss 
Anita Lundin m.fl. (M) yrkade på att återremittera ärendet till 
utbildningsförvaltningen. Linnéa Vinge (SD) anslöt sig till Anita 
Lundins m.fl. (M) yrkande om återremiss. 
  
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) yrkade på att avgöra ärendet vid 
dagens sammanträde. 
  
Beslutsgång i delen om återremiss  
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) ställde förslaget att återremittera 
ärendet mot att avgöra ärendet vid dagens sammanträde och fann att 
nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 
  
Yrkanden 
Ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S), Tina Kratz m.fl. (V) och 
Richard Åkesson (MP) framlade ett eget förslag till beslut och 
yrkade bifall för detta. 
  
Anita Lundin m.fl. (M) framlade ett eget förslag till beslut och 
yrkade bifall för detta. 
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Vice ordföranden Isabel Smedberg-Palmqvist (L), Linnéa Vinge 
(SD), Claes Nyberg (C) och Nike Örbrink (KD) yrkade bifall till 
förvaltningens förslag till beslut.  
  
Beslutsgång  
Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig 
finna att nämnden beslutat i enlighet med förslag från ordföranden 
Emilia Bjuggren m.fl. (S), Tina Kratz m.fl. (V) och Richard 
Åkesson (MP). 
  
Reservation  
Anita Lundin m.fl. (M) reserverade sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag till beslut. 
  
Moderaterna föreslår att utbildningsnämnden beslutar att bifalla 
utbildningsförvaltningens förslag till beslut samt att därutöver 
anföra: 
  
Roslagstullsskolan är en populär F-6 skola som erbjuder en trygg 
och aktiv skolmiljö, bara ett stenkast från Hagaparken och 
Brunnsviken i Stockholm. Närheten till naturen, den rymliga 
skolgården och den goda kvalitén i undervisningen, är några viktiga 
faktorer som vårdnadshavarna uppskattar. Därför anser vi att det är 
synd att Roslagstullsskolan ska avvecklas från och med 
höstterminen 2024, och att tomgångshyra till en årlig kostnad av 6 
miljoner kronor ska betalas för byggnaden Sveaplans gymnasium. 
Vi förstår att det i dagsläget är ett förändrat elevunderlag som ligger 
bakom förslaget att avveckla Roslagstullsskolan, och inhysa dess 
elever på Vasa Real. Samtidigt anser vi att denna plats har särskilda 
kvalitéer. 
  
Stockholm har för första gången på decennier en nettoutflyttning, 
framförallt bland barnfamiljer. En anledning till att familjer väljer 
att flytta till våra grannkommuner, är att man vill bo och leva 
närmare naturen och samtidigt ha en trygg skolmiljö med större 
skolgårdar. Om vi ska lyckas attrahera barnfamiljer att bo kvar i 
Stockholm, måste vi kunna erbjuda skolmiljöer som uppfyller en 
del av de önskade kriterierna. 
  
I ett ansträngt ekonomiskt läge är det viktigt att politiken tar ansvar 
för såväl förvaltningens som SISAB:s ekonomi och nyttjar stadens 
lokaler och resurser på ett effektivt sätt. Vi konstaterar att det 
planeras för en ny gymnasieskola och förskola i Hagastaden 
samtidigt som förvaltningen avser att utreda förutsättningarna för 
ytterligare en gymnasieskola i byggnaden Sveaplans gymnasium Vi 
vill därför att ärendet i första hand återremitteras för att utreda 
förutsättningarna för att åtminstone en del av byggnaden också kan 
inrymma grundskola i linje med inriktningsbeslutet från 2018.   
  

Sida 14 (24)



 
 

Utbildningsnämnden 

 
 

Protokoll nr 2/2022 
 

2022-11-17 

Slutligen vill vi anföra att vid en avveckling av Roslagstulsskolan är 
det av särskild vikt att tidsplanen och budget för 
kapacitetsförstärkningen av Vasa Real hålls samt att 
kommunikationen mellan staden och vårdnadshavare är tydlig inför 
flytten av eleverna. 
  
  
Vice ordföranden Isabel Smedberg-Palmqvist (L), Linnéa Vinge 
(SD), Claes Nyberg (C) och Nike Örbrink (KD) reserverade sig mot 
beslutet till förmån för förvaltningens förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/295-8 (Godkänd - R 1) Inhyrningsmedgivande 
samt avslutande av projekt vid Sveaplans gymnasium 
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§ 9 
Förslag till studievägsutbud i gymnasieskolan läsåret 
2023/2024  
UTBF 2022/389 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden fastställer studievägsutbudet i gymnasieskolan 
och gymnasiesärskolan läsåret 2023/2024 i enlighet med 
utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet 
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 24 oktober 2022. 
  
Utbildningsnämnden fastställer årligen studievägsutbudet. 
Utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande innehåller förslag till 
organisation av studievägsutbudet vid stadens kommunala 
gymnasieskolor och gymnasiesärskolor läsåret 2023/2024. 
 
Antalet platser på de olika programmen i gymnasieskolan och i 
gymnasiesärskolan ska enligt skollagen så långt det är möjligt 
anpassas med hänsyn till ungdomarnas önskemål. Anpassningen till 
önskemålen innebär att den definitiva dimensioneringen inte kan 
göras innan ungdomarnas val är kända. Beslut om ändringar i 
dimensionering, liksom fördelningen av utbildningsplatser till 
respektive skolenhet, är sedan tidigare delegerat till 
gymnasiedirektören. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samråd med 
stadens kommunala gymnasieskolor, grundskoleavdelningen, 
avdelningen för ekonomi och styrning samt avdelningen för 
utveckling och samordning. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden fastställer 
studievägsutbudet i gymnasieskolan och gymnasiesärskolan läsåret 
2023/2024 i enlighet med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
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Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/389-3 (Godkänd - R 1) Förslag till 
studievägsutbud i gymnasieskolan läsåret 2023-2024 

 UTBF 2022/389-4 Bilaga studievägsutbud i Stockholms 
stads gymnasieskolor 2023-2024 
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§ 10 
Lärotider för Stockholms stads kommunala skolor  
Gäller läsår 2024/2025, 2025/2026 och 2026/2027 
UTBF 2022/383 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

förslag till lärotider och lovdagar för läsåren 2024/2025, 
2025/2026 och 2026/2027 för grundskolan och 
grundsärskolan. Undantag görs för Kungliga Svenska 
Balettskolans lärotider som reglereras i särskild förordning. 
  

2. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
förslag till lärotider och lovdagar för läsåren 2024/2025, 
2025/2026 och 2026/2027 för gymnasieskolan och 
gymnasiesärskolan. Undantag görs för Kungliga Svenska 
Balettskolans lärotider som reglereras i särskild förordning. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet 
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 19 oktober 2022. 
  
Utbildningsnämnden har tidigare fattat beslut om gemensamma 
lärotider och lovdagar för Stockholms stads kommunala skolor. 
Nämnden fastställer lärotiderna för en period om tre år i taget. 
Beslut finns till och med läsåret 2023/2024. 
 
Utbildningsförvaltningen har tagit fram ett förslag för läsåren 
2024/2025, 2025/2026 och 2026/2027. Gemensamma lovdagar 
föreslås i detta för samtliga skolformer. 
  
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan med 
gymnasieavdelningen och avdelningen för personal och 
kompetensförsörjning. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. 
  
Förvaltningens förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens förslag till lärotider och lovdagar för 
läsåren 2024/2025, 2025/2026 och 2026/2027 för grundskola och 
grundsärskola. Undantag görs för Kungliga Svenska Balettskolan 
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som regleras i särskild förordning. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens förslag till lärotider och lovdagar för 
läsåren 2024/2025, 2025/2026 och 2026/2027 för gymnasieskola 
och gymnasiesärskola. Undantag görs för Kungliga Svenska 
Balettskolan som regleras i särskild förordning. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/383-1 (Godkänd - R 1) Lärotider för stadens 
kommunala skolor 2024-2027 

 UTBF 2022/383-3 Bilaga 1 Lärotider 2024 -2027 GR o 
GRSÄR 

 UTBF 2022/383-2 Bilaga 2 Lärotider 2024 - 2027 GY o 
GYSÄR 
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§ 11 
Riktlinjer för utbildningsförvaltningens EU-policyarbete  
UTBF 2022/382 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
förslag till riktlinjer för EU-policyarbete, i enlighet med 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
2. Utbildningsnämnden ger utbildningsförvaltningen i uppdrag att 
vid behov uppdatera riktlinjerna vad gäller mindre revideringar som 
inte innebär någon förändring i sak. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet 
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 19 oktober 2022. 
  
Stockholms stads kommunfullmäktige har utifrån en 
stadsövergripande EU-policy gett stadens nämnder i uppdrag att 
utforma verksamhetsspecifika riktlinjer för sitt EU-policyarbete. 
Riktlinjerna ska beskriva EU:s inflytande på förvaltningens 
verksamhetsområde, vägledande principer för förvaltningens EU-
policyarbete samt strategier för att få genomslag för EU-
policyarbetet. 
 
 
Mot bakgrund av detta uppdrag och stadens reviderade EU-policy, 
har utbildningsförvaltningen reviderat de riktlinjer för 
utbildningsförvaltningens EU-policyarbete som 
utbildningsnämnden beslutade om år 2017. Målsättningen är att de 
reviderade riktlinjerna ska kunna fungera som en vägledning för 
förvaltningens EU-arbete utan att styra på detaljnivå, ersätta 
framtida remissvar eller kräva regelbunden uppdatering. 
  
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen. Samverkan har 
skett med arbetsmarknads-, social-, kultur- och äldre-
förvaltningarna. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. 
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Förvaltningens förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner förslaget 
till riktlinjer för EU-policyarbete, i enlighet med förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 
  
Förvaltningen föreslår också att utbildningsnämnden ger 
utbildningsförvaltningen (lägsta beslutandenivå förvaltningschef) i 
uppdrag att uppdatera riktlinjerna vad gäller mindre revideringar 
som inte innebär någon förändring i sak. Revideringen ska anmälas 
till nämnden. Vid sådana förändringar som påverkar innehållet i 
krävs nämndbeslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/382-1 (Godkänd - R 1) Riktlinjer för 
utbildningsförvaltningens EU-policyarbete. 
Utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande 

 UTBF 2022/382-2 (Godkänd - R 1) Bilaga Riktlinjer EU-
policy 
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§ 12 
Kreativa Sverige! Nationell strategi för främjande av 
hållbar utveckling för företag i kulturella och kreativa 
branscher (SOU 2022:44)  
Remiss från kommunstyrelsen, dnr. KS 2022/1002 
UTBF 2022/392 
 

Beslut  
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 
  

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Nämndens behandling av ärendet 
  
Ärendet 
Utbildningsförvaltningen anmälde ärendet i ett tjänsteutlåtande från 
den 13 september 2022. 
  
Utbildningsnämnden har fått betänkandet Kreativa Sverige! - 
Nationell strategi för främjande av hållbar utveckling för företag i 
kulturella och kreativa branscher på remiss. Strategin syftar till att 
främja en hållbar utveckling för företag inom de kulturella och 
kreativa branscherna genom att strategiskt fokusera på sex 
prioriterade områden. 
 
 
Utbildningsförvaltningen ställer sig positiv till strategin. Skolan och 
utbildningsväsendet nämns dock i liten utsträckning, trots sin 
viktiga roll som grogrund för framtidens kreativa branscher. Detta 
är ett perspektiv som förvaltningen saknar i strategin. Genom 
kreativa lärprocesser i skolan läggs grunden för en kreativitet som 
är nödvändig för branscherna. Skolan är även en viktig beställare av 
barnkultur och en viktig förutsättning för att främst solo- och 
mikroföretag kan existera. 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelningen för stöd kring lärande och 
elevhälsa i samverkan med grundskoleavdelningen och 
gymnasieavdelningen. 
  
Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 
samverkansgruppen den 8 november 2022. 
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Förvaltningens förslag till beslut 
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen, samt att beslutet justeras 
omedelbart med anledning av remissens svarstid. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/392-2 (Godkänd - R 1) Betänkandet Kreativa 
Sverige! Utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande 

 UTBF 2022/392-1 Betänkandet Kreativa Sverige! Nationell 
strategi för främjande av hållbar utveckling för företag i 
kulturella och kreativa branscher (SOU2022:44) Remiss från 
kommunstyrelsen, dnr. KS 2022/1002 

 

Sida 23 (24)



 
 

Utbildningsnämnden 

 
 

Protokoll nr 2/2022 
 

2022-11-17 

§ 13 
Borttagen på grund av sekretess  
Föräldrakooperativet Propellern ekonomisk förening 
UTBF 2022/394 
 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2022/394-23 Tjänsteutlåtande  
 UTBF 2022/394-23.1 Bilaga till tjänsteutlåtande - Beslut om 

återkallelse  
 UTBF 2022/394-23.1.1 Besvärshänvisning, bilaga 1 
 UTBF 2022/394-23.1.2 Bilaga 2 utfalls- och prognoskalkyl, 

sept 
 UTBF 2022/394-23.1.3 Bilaga 3, Formler för nyckeltal samt 

jämförelsevärden år 2021  
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